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 رحماني فضلي: فضاسازي برخي رسانه ها 
در لغو سخنراني مطهري خلاف حقيقت بود  

وزي�ر كش�ور در حاش�يه جلس�ه مجم�ع 
عمومي و فوق الع�اده خانه اح�زاب در جمع 
خبرنگاران در پاسخ به اين سؤال كه آيا تغيير 
فرمان�دار جهرم ب�ه علت فش�ار نمايندگان 
مجلس بوده يا خير، گفت: ايشان سرپرستي 
فرمانداري جهرم را بر عهده داش�ت و تغيير 
سرپرس�ت طبيعي اس�ت، تغيير سرپرست 

فرمانداري جهرم با فش�ار نمايندگان مجلس صحت ندارد و شايعه است. 
به گزارش فارس، رحماني فضلي در پاسخ به اين سؤال كه يارانه احزاب سرانجام 
به احزاب اختصاص پيدا مي كند يا خير، تصريح كرد: در قانون در اين مورد چيزي 
پيش بيني نشده البته اميدوارم با تشكيل خانه احزاب اين موضوع تحت عنوان 
يك درخواست پيگيري شود تا به سرانجام برس��د. وزير كشور در پاسخ به اين 
سؤال كه برخي اخبار از لغو سخنراني آقاي مطهري در استان قم و چهارمحال 
و بختياري خبر داده بودند و نظرتان در اين رابطه چيست، گفت: بنده خواهش 
مي كنم شما به عنوان رسانه ها سعي كنيد هميشه از حقيقت دفاع كنيد. بنده 
روزنامه ها را مطالعه كردم و فضاس��ازي برخي رس��انه ها در لغو سخنراني آقاي 
مطهري خلاف حقيقت بود اما در اين رابطه خود ايشان طي مصاحبه اي اعلام كرد 
كه قرار نبود در چهارمحال و بختياري سخنراني داشته باشد. وي در ادامه افزود: 
همچنين سخنراني آقاي مطهري در اس��تان قم با توجه به اطلاعاتي كه كسب 
كردم رئيس دانشگاه به دليل تغييراتي كه قرار بود در دانشگاه انجام شود با آقاي 

مطهري صحبت كردم كه با توافق طرفين اين سخنراني انجام نشد.  
رحماني فضلي در پاسخ به اين سؤال كه وزارت كشور چه برنامه اي براي خارج 
نشدن احزاب از مسير قانوني دارد، تصريح كرد: بنده هميشه حمايت خود را از 
تشكل ها و احزاب داشته ام كه در همين زمينه وزارت كشور نقش نظارتي دارد و 
سعي مي كنم آنها را به بهترين شكل ممكن انجام دهد، قوه قضائيه هم با توجه به 
نقشي كه دارد اين موارد را رصد مي كند تا خلافي صورت نگيرد. وي همچنين 
در پاسخ به اين سؤال كه در چند روز اخير شاهد بوديم سخنراني آقاي مرعشي 
در شيراز لغو شد، نظرتان در اين رابطه چيست، اظهار داشت: بنده همانطور كه 
اعلام كردم از شما خواهش دارم اين مسائل را درست منتقل كنيد. آقاي مرعشي 
در شيراز سه  سخنراني داشت كه دو سخنراني وي انجام شد و سخنراني سوم 
ايشان در داخل دانشگاه بود كه مجوز آن به شوراي فرهنگي دانشگاه مربوط بوده 
كه نيروي انتظامي و وزارت كشور حق دخالت ندارند و بنده همواره اعلام مي كنم 
وزارت كشور به هر تجمع و سخنراني اي كه مجوز بدهد حمايت و تأمين امنيت 
مي كنيم و تحت تأثير هيچ گونه فشاري قرار نمي گيريم. وزير كشور همچنين در 
پاسخ به اين سؤال كه آيا صحت دارد شما به عنوان معاون پارلماني معرفي شويد، 

گفت: دولت به اين سؤال پاسخ داده و آقاي نوبخت صراحتا جواب دادند. 
رحماني فضلي در پاسخ به اين سؤال كه نظر شما درباره طرح قانون احزاب كه 
در مجلس در حال پيگيري است، چيست، گفت: اين طرح توسط مجلس و از 
گذشته مطرح شده بود و ما نيز لايحه قانون احزاب را تدوين كرده و پيش نويس 
آن را به هيئت دولت فرس��تاديم اما چون طرح نماين��دگان زودتر تدوين و به 
مرحله نهايي رسيد طي جلساتي قرار ش��د نظرات و پيشنهادات دولت نيز در 
اين طرح اعمال شود. وي در پاسخ به اين س��ؤال كه نظر شما در مورد استاني 
شدن چيست، گفت: دولت با كليات اين طرح مخالف بود اما با رايزني هايي كه 
با كميسيون هاي مجلس و معاونان حقوقي صورت گرفت قرار شد نظر دولت 

پيرامون اين موضوع اعمال شود.  
---------------------------------------------------------

 نمايندگان به وظايف خود 
هم در عرصه انتخابات و هم استيضاح عمل خواهند كرد

نماين�ده م�ردم ته�ران در مجلس ش�وراي 
اس�امي به اظه�ارات اخير مش�اور ارش�د 
رئيس جمه�ور مبني ب�ر اينك�ه نمايندگان 
كاري به استيضاح ندارند، واكنش نشان داد. 
به گزارش »فارس«، غلامعلي حدادعادل نماينده 
مردم تهران در مجلس شوراي اسلامي كه عصر 
ديروز در تالار وزارت كشور برگزار شد به سخنان 

مشاور ارشد رئيس جمهور مبني بر اينكه نمايندگان حالا ديگر درگير انتخابات 
هستند و كاري به استيضاح ندارند، واكنش نشان كرد. وي گفت: نمايندگان 
مجلس به وظايف خود هم در عرصه انتخابات و هم در مورد مجلس به خوبي 
عمل خواهند كرد. حدادعادل در پاسخ به اين پرسش كه آقاي تركان گفته است 
نمايندگان اگر وزرا را استيضاح كنند هم مهم نيست نظر شما چيست، گفت: 
نمايندگان به وظايف خود عمل مي كنند و اگر جايي لازم ببينند استيضاح هم 

خواهند كرد، اگر تشخيص ندادند استيضاح هم نمي كنند. 
نماينده مردم تهران در خانه ملت در پاسخ به پرسش ديگري بر اين اساس كه 
استيضاح علي جنتي وزير فرهنگ و ارشاد اس��لامي به كجا رسيد، گفت: اين 
استيضاح از سوي هيئت رئيسه اعلام وصول نشده و هنوز استيضاحي در صحن 
شكل نگرفته است. وي در پاسخ به اين پرسش كه هيئت امريكايي براي بازديد 
از مراكز نظامي اصرار دارد اما جمهوري اسلامي اين موضوع را نمي پذيرد، پس 
تكليف مذاكرات چيست، خاطرنشان كرد: اگر اين توافق امضا نشود آسمان به 

زمين نمي آيد و ما زندگي خودمان را خواهيم كرد. 
---------------------------------------------------------

اجازه بازديد از مراكز نظامي را نمي دهيم   
رئيس كميس�يون امني�ت ملي و سياس�ت 
اس�امي  ش�وراي  مجل�س  خارج�ي 
از  بازدي�د  اج�ازه  به هيچ وج�ه  گف�ت: 
مراك�ز نظام�ي خ�ود را نخواهي�م داد. 
به گزارش خبرگزاري تسنيم، علاء  الدين بروجردي 
رئيس كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي 
مجلس با بيان اينكه تاكنون چهار طرح را مطرح 

كرده ايم، گفت: يك طرح در اسفند ماه گذشته فوريتش به تصويب رسيد. نماينده 
مردم بروجرد در مجلس با بيان اينكه در آخرين جلسه كميسيون امنيت ملي و 
سياست خارجي مجلس چهار طرح را بررسي كرده ايم و در رابطه با يك طرح به 
جمع بندي رسيده ايم، اظهار داشت: روز يك شنبه اين طرح در صحن ارائه خواهد 
ش��د. وي با اش��اره به اينكه قبل از تحرك كنگره امريكا فوريت طرحي را مورد 
پيش بيني قرار داده بوديم، اظهار داشت: ما در چارچوب نظام حركت مي كنيم زيرا 

نظام ما منسجم است و آشفته بازي را كه در امريكا حاكم است نداريم. 
در ادامه بروجردي در پاسخ به اين س��ؤال كه لغو تحريم ها چگونه خواهد بود، 
گفت: آنچه تيم توافق كرده اين اس��ت كه همزمان اعلام شود البته به نظر من 
شايد بگوييم اين در صحنه عمل فاقد ارزش اس��ت ولي خيلي خوب است كه 
بشود چنين توافق اعلام شده اي را شوراي امنيت هم تأييد كند منتها اجراي آن 
طبيعتاً زمان گير است. بروجردي يادآور شد: بنده از تيم مذاكره كننده اين سؤال 
را پرسيدم كه اين موضوع چقدر زمان مي گيرد آنها عنوان كردند كه حداقل اين 
موضوع سه تا چهار ماه زمانبر است يعني ما تا چهار ماه به تعهدات مقدماتي خود 
عمل خواهيم كرد و پس از آن كه آژانس مهر تأييد بر اجراي تعهدات ما زد آنها 
به تعهدات خود عمل مي كنند. رئيس كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي 
مجلس با بيان اينكه از آنجا كه ما به طرف مقابل بي اعتماد هستيم، گفت: بر اين 
اساس بنده پيشنهادي را مطرح كردم كه بر اساس جدولي كه تهيه خواهد شد به 
صورت گام به گام ما تعهداتي را عمل كنيم و آنها نيز بر اساس تعهدات عمل شده 
ما تحريم ها را حذف كنند اما پيشنهاد ما تاكنون به جايي نرسيده و آقاي ظريف 
عنوان كردند كه اين پيشنهاد عملًا مش��كلاتي دارد. لذا تأكيد ما نيز بر اجراي 
همزمان توافق و لغو تحريم هاس��ت. بروجردي درخصوص مطالبه بازرسي ها و 
دسترسي هاي خارج از عرف از افراد و اماكن حساس ما گفت: اين موضوع بسيار 
مهم و جدي است، ما در دوره اي كه داوطلبانه پروتكل الحاقي را اجرا كرديم آنها 
از برخي از مناطق نظامي ما بازديد كردند اما به رغم اينكه براساس مقررات آژانس 
گزارش تنها مي بايست به دست مدير كل آژانس مي رسيد سر از نشريات غربي 

درآورد و آنها اطلاعات را پخش عام كردند.

روحاني:هرگزاجازهدسترسيبهاسرارعلميونظاميرانميدهيم
نظرات رهبر معظم انقاب اسامي براي دولت مطاع است

 رئيس جمهور ب�ا تأكيد ب�ر اينكه نظ�رات رهبر 
معظ�م انق�اب اس�امي ب�راي دول�ت مط�اع 
اس�ت، تصري�ح ك�رد: هرگ�ز توافق�ي را امضا 
نمي كني�م ك�ه ب�ه كس�ي اج�ازه دسترس�ي 
ب�ه اس�رار علم�ي و نظام�ي كش�ور را بده�د. 
به گزارش تسنيم، حجت الاسلام والمسلمين حسن 
روحاني در جلسه ش��وراي اداري استان آذربايجان 
شرقي در بخش ابتدايي سخنان خود ضمن تبريك 
روز پاسدار، به نقش و جايگاه سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامي در حراس��ت از انقلاب و دستاوردهاي آن و 
مقابله با تجاوز دشمن بعثي اشاره كرد و اظهار داشت: 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامي تنها نهاد بزرگ نظامي 
اس��ت كه تجهيزاتش با غنيمت گرفتن از دش��من 
تأمين شده است. وي افزود: رزمندگان ما با فداكاري 
در نبرد، ملزومات مورد نياز خود را غنيمت گرفتند و 

به سلاح سازماني خود تبديل ساختند. 
   ملت ايران همواره قدردان سپاه و ارتش

رئيس جمهور ب��ه همدلي و همزباني ارتش، س��پاه، 
بسيج و نيروهاي ديگر انتظامي در دوران دفاع مقدس 
اشاره كرد و افزود: ملت ايران هرگز افتخارات دوران 
دفاع مقدس را فرام��وش نكرده و از س��پاه و ارتش، 
به دليل فداكاري دي��روز و آمادگي ام��روز، همواره 
قدرداني مي كند. حجت الاس��لام روحاني همچنين 
ضمن تبريك و تهنيت ورود به ماه مبارك شعبان كه 
ماه پيامبرعظيم الشأن اس��لام)ص( و اعياد شعبانيه 
است، به عشق مردم ايران به سالار شهيدان حضرت 
ابي عبدالله الحسين)ع( اشاره كرد و افزود: افتخار ما 
اين است كه شيعه و پيرو اباعبدالله)ع( باشيم؛فرهنگ 
حسيني و عاش��ورا و راه و س��يره امام حسين)ع( در 
انقلاب اسلامي و دفاع مقدس راه سعادت را به ما نشان 

داد و امروز نيز راهنماي ماست. 
رئيس جمهور در ادامه سخنانش با بيان اينكه ملت 
ايران وقتي اسم آذربايجان را مي برد، احساس غرور و 
افتخار مي كند و اين استان استعداد بسيار زيادي براي 
توسعه دارد، خاطرنشان كرد: استقبال باشكوه مردم 
از خادمان خود، بيانگر عش��ق آنان به اسلام و نظام 
مقدس جمهوري اسلامي ايران است. وي تصريح كرد: 
مبالغه نيست كه آذربايجان سر ايران است، اما اين سر 
س��وداي ايران دارد و امروز هم به عظمت كل ايران 
مي انديشد. وي در ادامه در بخش ديگري از سخنانش 
به مذاكرات هسته اي ايران و 1+5 اشاره كرد و گفت: 
به ملت ايران قول مي دهم هركس كه امروز شاهد اين 
مذاكرات است و فردا به آن مراجعه مي كند، نسبت 
به مباحث مطرح شده در حوزه هاي فني، حقوقي و 
قضايي احساس غرور و افتخار كند و به ديپلمات ها و 
كساني كه به نمايندگي از ملت ايران بر سر ميز مذاكره 

نشسته و حرف مي زنند، فخر ورزد. 
  مديريت اجراي پروتكل الحاقي

بر مبناي رعايت خطوط قرمز 
حجت الاسلام روحاني با اش��اره به مباحث مربوط 
به پذيرش پروتكل الحاقي در مذاكرات هس��ته اي، 
اظهار داش��ت: مديريت اجراي پروتكل الحاقي با ما 
و بر مبناي رعايت خطوط قرمز اس��ت. امروز 124 

كش��ور دنيا اين پروت��كل را امضا كرده ان��د، چراكه 
پروتكل ها شامل مقررات بين المللي هستند. وي با 
EKO اشاره به پذيرش پروتكل هايي نظير پروتكل
يا پروتكل هاي بانكي، ادامه داد: نمي توان در عرصه 
بين المللي گفت كه اين مق��ررات ربطي به ما ندارد 
و ما مي خواهيم در هوان��وردي از مقررات مربوط به 
خطوط هوايي س��اخت تجهيزات هواپيما اجتناب 
كنيم يا مقررات بانكي را زير پا بگذاريم، چراكه اگر 
اين كار را انجام دهيم، ديگر هيچ هواپيمايي از خارج 
به فضاي اي��ران نيامده و به هواپيماه��اي ايران نيز 
اجازه فرود نمي دهند و در مبادلات پولي نيز با هيچ 
كشوري معامله نخواهيم كرد، چراكه حساب ارزي 

براي جابه جايي پول و اعتبار وجود ندارد. 
رئيس جمهور خاطرنشان كرد: همه كشورهايي كه 
به مقررات بين المللي مي پيوندند، عاقلانه تصميم 
گرفته و به دنبال حفظ منافع كش��ور خود هستند 
و اين مق��ررات را در چارچ��وب مي پذيرند،چراكه 
به واقع هيچ كس نمي خواهد امنيت كشورش را به 
خطر بيندازد. وي در ادامه با اشاره به اجراي پروتكل 
الحاقي از سوي كشورمان در سال هاي گذشته گفت: 
بايد در حفظ اس��رار نظامي كشورمان دقت كنيم و 
دسترسي بازرس��ان آژانس براس��اس پروتكل بايد 

مديريت شده باشد. 
  نظرات رهبر معظم انقاب براي دولت 

مطاع است
حجت الاس��لام روحاني با تأكي��د بر اينك��ه آنچه 
رهبر معظم انقلاب روز چهارش��نبه فرمودند براي 

دولت و همه مطاع است، تصريح كرد: اصول و خط 
قرمزهاي نظام را بايد مدنظر ق��رار دهيم. مذاكرات 
ما در چارچ��وب خطوط قرمز اس��ت. هرگز توافقي 
را امضا نمي كنيم كه به كس��ي اجازه دسترس��ي به 
اسرار علمي و نظامي كشور را بدهد. وي تأكيد كرد: 
مسائلي نظير تداوم غني س��ازي در كشور از جمله 
اين چارچوب هاس��ت، چراكه اگر ما نمي خواستيم 
غني سازي كنيم، پرونده در مدت كوتاهي مختومه 
مي شد، نظير اتفاقي كه براي كره جنوبي روي داد و 
ظرف سه ماه پرونده هسته اي اين كشور بسته شد. 

   تحقيق و توسعه خط قرمز ماست
رئيس جمهور ادامه داد: م��ا مي خواهيم فناوري در 
زمينه غني س��ازي و تحقيق و توسعه را ادامه دهيم 
و اين خط قرمز ماست، البته مذاكره كنندگان ما نيز 
به خوبي با اين خطوط آشنا و آگاه هستند و دولت در 

اين زمينه تخصص هاي لازم را در اختيار دارد. 
حجت الاسلام روحاني با بيان اينكه »در روابط با دنيا 
بايد اصول خود اعم از اصول ديني، انقلابي و ملي را 
حفظ كنيم«، گفت: سياست ما انتخاب راهي است 
كه كوتاه ترين و كم هزينه ترين راه براي ملت باش��د. 
تدبير معنايش اين است كه نه تنها امروز و فردا بلكه 
به روزهاي بعد و آينده فرزندانمان نيز بينديشيم، اگر 
نتوانيم در عرصه هاي مختلف با كشورهاي ديگر رقابت 

كنيم، آن گاه جواب نسل فردا را چگونه مي دهيم؟
وي خاطرنش��ان كرد: به حول و قوه اله��ي، با حمايت 
و پش��تيباني مردم و ارش��ادات مقام معظم رهبري از 
پيچ هاي مختلف در زمينه هسته اي عبور خواهيم كرد. 

   نخواهيم گذاشت ناامني به مرزهاي ايران 
برسد

رئيس جمهور در بخ��ش ديگري از س��خنانش به 
ناامن ش��دن منطقه براي ملت ها، توسط دشمنان 
اش��اره كرد و با يادآوري آوارگي و مشكلات مردم 
عراق، س��وريه، يمن و افغانس��تان ك��ه در معرض 
وحش��ي گري هاي گروه هاي افراطي  ق��رار دارند، 
اظهار داشت: اگر اين فجايع در يك كشور غربي رخ 
مي داد، همه دنيا فرياد مي زد، اگر چنين اتفاقاتي در 
يك كشور اروپايي رخ مي داد آن وقت سازمان ملل و 
دنيا چه كارها كه نمي كرد، متأسفانه در دنياي امروز 
عدالت و اخلاق از ميان رفته و به همين دليل ما بايد 
حواسمان جمع باشد و قدرت نيروهاي مسلح خود را 
تقويت كنيم. رئيس جمهور تصريح كرد: با تيزبيني 
رهبر معظم انقلاب و با دقت ملت و دولت و نيروهاي 
نظامي نخواهيم گذاشت شعله درگيري و ناامني به 
مرزهاي ايران برسد و خواس��ت بدخواهان محقق 
شود؛ ان شاءالله كشور ما امن تر از گذشته با برادري، 
محبت، يكپارچگي و انس��جام در مسير توسعه راه 

خود را ادامه خواهد داد. 
حجت الاس��لام روحاني در ادامه با تأكيد بر فراهم 
كردن آرامش و ثبات در جامعه براي سرمايه گذاران، 
خاطرنش��ان كرد: علامت موفقيت دولت در بخش 
اقتصاد زماني اس��ت كه كارآفرينان با اطمينان در 
كشور حاضر شده و سرمايه گذاري كنند. وي افزود: 
وقتي يك س��رمايه گذار و بخش خصوصي از كشور 
همس��ايه به آذربايج��ان مي آيد و س��رمايه گذاري 

بلندم��دت ب��ا آورده اي نزديك به 5ه��زار و 800 
ميلي��ارد تومان انج��ام مي دهد، علامت روش��ني 
از درس��تي و موفقي��ت برنامه هاي دولت اس��ت و 
معناي آن اين اس��ت كه راه دولت و استان صحيح 
اس��ت. رئيس جمهور تأكيد كرد: خوشبختانه اين 
اتفاق ها در ديگر اس��تان هاي كش��ور  رخ مي دهد و 
شاهد حضور س��رمايه گذاران خارجي هستيم كه 
براي اجراي طرح ها، حتي نيازي به تسهيلات نظام 

بانكي ما نيز ندارد. 
   بايد پروژه هاي نيمه تمام ب�ه مردم واگذار 

شوند
حجت الاسلام روحاني با تأكيد بر اينكه »بايد بخش 
توليد را به حركت در آوريم و براي تحقق اين هدف، 
سپردن امور به بخش غيردولتي ضروري است« اظهار 
داشت: بايد بخش بزرگي از پروژه هاي نيمه تمام در 
استان ها، به مردم واگذار شوند. اتمام اين طرح ها از 
عهده هي��چ دولتي برنمي آيد و باق��ي ماندن آنها در 
ش��رايط كنوني به ضرر همه اس��ت. بايد تا جايي كه 
امكانپذير اس��ت اين طرح ها را به مردم واگذار كرد و 
دولت و مجلس بايد در اين زمينه كمك كنند، چراكه 
راهي جز اداره اقتصاد توسط مردم وجود ندارد. وي 
در بخش ديگري از سخنانش به بازديد خود از شركت 
صنعتي توليد شيشه اشاره كرد و گفت: حضور بنده در 
اين بنگاه صنعتي اعلام اين پيام بود كه ما حامي بخش 
خصوصي هستيم و چقدر خرسندم كه متوجه روابط 
خوب و احس��اس رضايت كارگرها از كارفرما شدم و 

بايد همه به صورت برادر و كنار هم زندگي كنيم. 
رئيس جمهور افزود: براي اش��تغال راهي جز توليد 
نداريم، اگر به عده اي بيكار وام بدهيم در آينده به بيكار 
بدهكار مبدل مي شوند. شغل پايدار نيازمند به حركت 
درآمدن طرح هاي توليد است و بخش خصوصي نيز 
بايد در اين عرصه وارد ش��ود و مس��ئوليت به عهده 
بگيرد. دول��ت هم بايد وظيف��ه حاكميتي، نظارتي، 

سياست گذاري و تسهيل سازي را انجام دهد. 
   بايد صحنه اي در كشور ايجاد كنيم 

كه سرمايه ها جذب شوند
رئيس جمهور با تأكيد بر »بايد صحنه اي در كشور 
ايجاد كنيم كه سرمايه ها جذب شوند« تصريح كرد: 
س��رمايه گذار و كارآفرين بايد امنيت و اطمينان، 
آرامش و ثبات در جامعه را ببينند و مطمئن باشند 
كه نظ��ام جمهوري اس��لامي، حماي��ت مي كند و 
مطمئن باش��ند كه س��رمايه و س��ود عادلانه اش 

محفوظ باقي مي ماند. 
حجت الاس��لام روحاني خاطرنش��ان ك��رد: وقتي 
نامه هاي مردم را مي خوان��م، تلفن هاي آنها را گوش 
مي كنم و مي بينم كه چقدر خانواده ها نگران فرزندان 
بيكارشان هستند، بر دوش خود احساس سنگيني 
بار و مس��ئوليت مي كن��م و مي دانم ك��ه همه ما در 
پيشگاه خدا مسئول هستيم. وي در بخش ديگري از 
سخنانش گردشگري را يكي از راه هاي اصلي صدور 
فرهنگ اسلام، ايران و انقلاب دانست و گفت: هنگامي 
كه يك گردشگر از فضاي كش��ور ما راضي است، به 

سفير و مبلغ ايران مبدل مي شود.

   گزارش  يك
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دفاعي

سردار حاجي زاده در ديدار وابستگان نظامي 
خارجي مقيم ايران به مناس�بت روز پاسدار با 
اشاره به فرمايشات مقام معظم رهبري درباره 
اجازه ندادن به بازرسي از مراكز نظامي و دفاعي 
كش�ور گفت: به تازگ�ي در حاش�يه مذاكرات 
مي ش�نويم مس�ئله بازرس�ي مراكز نظامي و 
دفاعي را ب�ه بهانه مس�ئله هس�ته اي مطرح 
مي كنند، ول�ي نمي دانند ك�ه روش هاي نفوذ 
و ش�يوه هاي موريانه اي آنها در ن�زد ايرانيان 
نخ نما شده و اين درخواست غرب، در حقيقت 
درخواست جاسوسي رس�مي در ايران است. 
به گزارش »فارس«، وي با اشاره به مصاف ديرينه 
ملت ايران با دش��مني هاي امريكا و غرب گفت: 
همچنان ب��ا توطئه هاي امريكا روبه رو هس��تيم 
و امروز درگي��ر يك جنگ تمام عي��ار اقتصادي، 
فرهنگي و سياس��ي با آنها هس��تيم. وي افزود: 
امريكايي ها سال هاس��ت كه از مقابله مستقيم و 
جنگ با ايران نااميد هستند و با بي شرمي تمام در 
اين حوزه ها ناجوانمردانه تلاش مي كنند. سردار 
حاجي زاده با گراميداشت سالروز ولادت حضرت 
اباعبدالله الحسين )ع( و روز پاسدار و خيرمقدم به 
مهمانان خارجي و داخلي اظهار كرد: براي آحاد 
پاسداران جاي بس��ي افتخار و مباهات است كه 
در مقام و مسئوليت پاسداري از انقلاب اسلامي 
به بزرگ پاسدار اسلام و پيشواي آزادگان جهان 

اسلام حضرت امام حسين )ع( اقتدا كرده اند. 
وي با اشاره به مقاومت و ايس��تادگي ملت ايران 
در هشت سال دفاع مقدس در برابر دشمن بعثي 
و س��پس رويارويي پيروزمندانه ب��ا توطئه هاي 
رنگارنگ نظام س��لطه و اس��تكبار طي سال هاي 
پس از جنگ تحميلي افزود: ملت بزرگ ايران با 
الهام از سيره عملي سيد و سالار شهيدان حضرت 
اباعبدالله الحسين )ع( و وفاداري نسبت به پيماني 
كه با خون شهدا بسته اند، با اطاعت از ولي فقيه و 
زعامت حضرت امام خميني )ره( و جانشين صالح 
و شايسته ايشان مقام معظم رهبري و فرماندهي 
كل قوا امام خامنه اي عزيز )مد ظله العالي( مسير 

جهاد، مقاومت و ايستادگي در برابر مستكبران را 
تا پيروزي نهايي ادامه خواهد داد. فرمانده نيروي 
هوا- فضاي سپاه در ادامه با تبيين تحولات جهاني 
پس از پيروزي انقلاب اس��لامي كه با فروپاش��ي 
اتحاد جماهير ش��وروي مرحله نويني در معادله 
قدرت پديد آمد، گفت: بعد از فروپاشي شوروي، 
فرصت پياده س��ازي تئوري نظم نوي��ن جهاني 
براي امريكا مهيا شد، اين تئوري بر پايه فرهنگ 

تماميت خواهي و سلطه طلبي بنا شده است. 
س��ردار حاجي زاده با بيان اينكه اساس اين ايده، 
ايجاد دهكده ب��زرگ جهاني به رهب��ري امريكا 
استوار ش��ده اس��ت افزود: امريكا بر اساس اين 
اصول، كليه برنامه ها و اه��داف راهبردي خود را 
براي حفظ و استمرار قواعد جهان تك قطبي قرار 
داده است. وي تأكيد كرد: امروز هر حكومتي فارغ 
از هر نوع گرايش ديني و اعتقادي، اگر منافع ملي 
خود را هم جهت با منافع س��لطه طلبانه غرب به 
سركردگي امريكا تعريف نكرده باشد و در مقابل 
امريكا كرنش نكند با اعمال سياست هاي تحريم، 
مهار، تعدي و تجاوز و تضييع حق حاكميت مواجه 
خواهد شد و اين نسخه ثابت استكبار غرب براي 

كشورها است. 
سردار حاجي زاده با ارائه تصويري از وضعيت امروز 
منطقه خاطرنشان كرد: چند سالي است منطقه 
اس��تراتژيك غرب آس��يا و بخش هايي از شمال 
آفريقا ش��اهد ناامني، خون ريزي و كشتار مردم 
بي گناه و جنگ هاي خانمان سوز توسط گروه هاي 
تروريستي تكفيري و داعش شده است و هر روز 

نيز دامنه اين جنگ ها توسعه پيدا مي كند. 
وي اف��زود: در چنين وضعيتي ع��لاوه بر نابودي 
زيرس��اخت كش��ورها، كودكان، زنان، افراد پير، 
جوانان، شيعه و سني، مس��يحي و غيرمسيحي، 
ايزدي، ك��رد و... ب��ا مليت هاي مختل��ف در اين 
منطقه قتل عام شده و زنان و دختران به بردگي 

جنسي برده مي شوند. 
فرمانده نيروي هوا- فضاي سپاه با اشاره به عقايد 
انحراف��ي و ضد اخلاق و ضد دي��ن گروهك هاي 

تروريس��تي تكفيري گفت: اين گروه ه��ا با افكار 
الح��ادي، قارچ گون��ه در منطقه در حال رش��د 
هس��تند و اين وي��روس خطرناك 80 كش��ور را 
تاكنون آلوده كرده است. اعتقادات و اقدامات آنها 
بر هيچ دين و آئيني و حتي منطق بشر اوليه بدوي 

منطبق نيست. 
سردار حاجي زاده افزود: آنها انسان زنده را به آتش 
مي كشند، قلب آدم مرده را از قبر بيرون كشيده 
و به دندان مي گيرند، در كوچه و بازار، مس��جد، 
مناطق جمعيت��ي حركت هاي انتح��اري انجام 

مي دهند و بي گناهان را مي كشند. 
وي با بيان اينكه گروهك تروريس��تي تكفيري و 
داعش در جايي جنگ داخلي و برادركش��ي راه 
مي اندازند و در جاي ديگر با بس��يج مدرن ترين 
تس��ليحات به جنگ مردمي بي دف��اع مي روند و 
شب و روز بر سر آنها اقس��ام بمب ها را مي ريزند، 
س��ؤال كرد: اين جنگ ه��اي ويرانگر ب��ا رهبري 
چه قدرت هايي و با چه اهدافي ايجاد مي ش��ود؟ 
ش��كل دهي، هدايت و مديريت تروريسم از نوع 
دولت��ي و افسارگس��يخته آن مبتني ب��ر اهداف 
سياسي و اعتقادي افراط گرايانه و ويرانگر از چه 

مبدأيي هدايت مي شود؟
سردار حاجي زاده اظهار داشت: امروز پشت صحنه 
اين همه ويرانگري ها آشكار و بر اساس اقرار خود 
آنها واضح و شفاف شده است كه تحت حمايت چه 

كشورها و دولت هايي قرار دارند. 
اي��ن مق��ام عاليرتب��ه نظام��ي تصري��ح ك��رد: 
صحنه گ��ردان اصلي اين جنايات امريكا اس��ت، 
امريكايي ها با طرح انگليسي- صهيونيستي و پول 
كشورهاي منطقه و در رأس آنها عربستان سعودي 
به دنبال منافع شومي هستند كه دير يا زود خود 
آنها را ني��ز در اين بات��لاق گرفت��ار خواهد كرد. 
وي با اش��اره به اينكه در اين عرصه وحشي گري 
افسارگسيخته هيچ كشوري در حاشيه امن قرار 
نمي گي��رد و قطعاً به نوعي از ع��وارض اين اقدام 
تأثير مي پذيرد، گفت: امريكا به دنبال گسترش 
جنگ نيابتي در منطقه اس��ت و ب��ا عوام فريبي، 
ائتلاف ضد داعش راه مي اندازد ولي به طور علني 
مي گويد ما به دنبال نابودي داعش نيس��تيم، ما 
بحران را مديريت مي كنيم، اين در حالي است كه 
در صحنه عراق ش��اهد بار ريزي با هواپيما و انواع 

كمك رساني به داعش هستيم. 
فرمانده نيروي هوا- فضاي سپاه در بخش ديگري 
از سخنان خود با اشاره به س��ياهه دشمني هاي 
امريكا عليه نظام و ملت اي��ران گفت: جمهوري 
اسلامي ايران طي 37 سال گذشته انواع طرح هاي 
ضد بشري نظام سلطه به رهبري امريكا را تجربه 
كرده است و اقدامات تروريس��تي، ناامن سازي، 
انفجارات و زدن شهرها با خمپاره تنها بخشي از 
اقدامات خصمانه اي است كه توسط گروهك هايي 
كه امروزه خارج نشين هس��تند و بعد از سه دهه 
همچنان توس��ط امريكا و برخي از كش��ورهاي 
اروپايي حمايت مي شوند، در اين سال ها در كشور 

ما به مرحله اجرا درآمده است. 
س��ردار حاجي زاده افزود: اين گروه تروريس��تي 
بيش از 16ه��زار نفر از م��ردم بي گن��اه ايران را 
ش��هيد كرده اند، ما آموخته اي��م چگونه امنيت 
اي��ران را حفظ كنيم، م��ا آموخته اي��م در مقابل 

گروه هاي تكفيري، تروريستي، ضد بشري و حتي 
هواپيماربايي چگونه مقابله كنيم، ما آموخته ايم 
چگونه با دش��من بجنگيم، همه ترفندهاي آنها 
براي ما روشن است ولي كش��ورهايي كه تجربه 
غني 37 س��اله ايران را ندارند بسيار آسيب پذير 

هستند. 
وي با پرده برداشتن از برخي واقعيات تلخ موجود 
پيرامون وضعيت گروهك هاي تروريستي تكفيري 
تحت حمايت امريكا و غرب گفت: نكبت جديد و 
گروه هاي تروريس��تي مورد حمايت امريكا مرز 
و قلمرو نمي شناس��د، جبهه ن��دارد، ظرف چند 
روز ارتش هاي كلاس��يك و بي تجربه را متلاشي 
مي كنند، امنيت م��ردم را ظرف م��دت كوتاه از 

بين مي برند. 
س��ردار حاجي زاده افزود: امروز كشورهايي مثل 
عراق، سوريه و ليبي گرفتار اين مصيبت هستند 
و ملت بزرگ يم��ن نيز درگي��ر مصيبت بزرگي 

همچون مصيبت غزه است. 
اين مقام عاليرتبه نظامي كشورمان با ابراز تأسف 
نسبت به حمايت كوركورانه برخي از كشورهاي 
منطقه خليج ف��ارس از سياس��ت هاي جاهلانه 
عربس��تان و انجام پروازه��اي عمليات��ي از اين 
كشورها به س��مت يمن تأكيد كرد: ما در مقابل 
خداوند متعال، بش��ريت و تاري��خ بايد جوابگوي 

اعمالمان باشيم. 
وي با حس��اس توصيف كردن ش��رايط منطقه 
و مضح��ك خوان��دن دلس��وزي رئيس جمهور 
بي خرد امريكا در قبال برخي كشورهاي منطقه 
خاطرنشان كرد: تحليل شرايط منطقه آني نيست 
كه اوباما به عنوان دلسوز منطقه خليج فارس در 
كمپ ديويد ارائ��ه مي دهد. كش��ورهاي منطقه 
بايد بيش��تر از اين هوشيار باش��ند، واقعيت ها را 
آنگونه كه هس��ت تحليل و ارزيابي كنند. در اين 
ديدار علاوه بر وابس��تگان نظامي خارجي مقيم 
ايران، نمايندگان��ي از وزارت دفاع و پش��تيباني 
نيروهاي مس��لح و س��تاد كل نيروهاي مسلح و 

ارتش جمهوري اسلامي ايران حضور داشتند.

سردار حاجي زاده: بازرسي از مراكز نظامي به هر شكلي جاسوسي است


